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Protokoll StOF Styrelsemöte 2024-11-18 

 
 
 

Möte 

StOF styrelsemöte 2024, nr 630 sedan starten. 

Datum och tid Plats 

2024-11-18, kl. 17:30-20:05 Digitalt 

Kallade 

Styrelse: Monica Hatlen, Asbjörn Grövlen, Jonas Holmgren, Joakim Skärlen, Anette Önerud 

Kansli: Cecilia Westström (till 19.00) 

Övriga: Johan Balck och Ola Kåberg, 25-manna föreningen på 25-manna punkten 

Frånvarande 

Lena Buhre, Anders Stjerndahl 

 
 

1. Mötets öppnande 

Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2. Val av sekreterare 

Asbjörn skriver protokoll.  

 

3. 25-manna föreningen 

StOF är ägare av 25manna och 25manna föreningen rapporterade från årets tävling samt 

frågor framöver. 

 

Några erfarenheter från årets 25manna: 

● Fortfarande behöver faktureringen förenklas 

● Även om det står i avtalet att det är StOF som ska ta hand om markfrågor är det 

klubbarna som hanterar, med stöd från StOF mark grupp vid behov 

● Löpare i H70+ tycker dom inte får vara med längre 

● Diskutera vidare samarbete med StOF karttryck, licensavgifter till StOF och om 

man skall ha utdelningskartor 

● Cecilia kommer bjuda in till möte #2 i serien med StOF, 25-manna, Tiomila och 

O-ringen 2027 

● Joakim: Handboken är till dels utdaterad och adresserar fel saker 

Det finns en planering av arrangörer och områden till och med 2030. 

Arbetsmöte för att göra uppdatering av delar av Handboken ägde rum 16 november. 

25manna nu varumärkesregistrerat hos PRV. 

Vem ansvarar för vad?  

o 25mannaföreningen ansvar för profil, hemsidans utseende och återkommande skyltar 

o Arrangerande klubb för det årsspecifika/unika för året 
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4. Föregående protokoll (21/10) 

 

Beslut: Föregående protokoll godkänns. 

 

5. Rapporter 

o Kanslirapporten återfinns som bilaga till detta protokoll 

o Möte med Göteborgs OF den 15 november 

▪ Monica och Cecilia mötte Göteborgs OF (GOF) ordförande Eva Bergman för 

att utbyta erfarenheter 

▪ Några reflektioner 

● GOF har lyckats bra att i sitt arbete att jobba med gemensam träning 

för de juniorer som inte går på OLGY, samt yngre seniorer. Dessa 

erbjuds gemensam träning kvällen efter att OLGY genomfört sin 

träning. 50-60 juniorer som deltar. 

● GOF jobbar mest med orienteringslöpning och inte dom tre andra 

grenarna 

● GOF kansli är ganska lite, de har färre klubbar och 

klubbarna/kommittéerna gör mycket mer av de uppgifter som görs av 

kansliet i StOF 

o Statistik - och reflektion 

▪ Cecilia tog med sig statistik som hade gåtts igenom på SOFT 

Tävlingskonferens i helgen och reflekterade kring hur jämförelsen ser ut 

mellan 2019 och 2024 i olika åldersgrupper 

● Färre stockholmare är aktiva orienterare (minskning med 5,8 % jmf 

med 4,6 Sverige) 

● Antalet tonåringar i Sthlm har minskat med 20% (ngt större 

minskning än i Sverige) 

● Antalet under 10 år har ökat med 9 % i Sthlm (24 procent! i Sverige) 

● Antalet starter per löpare har minskat från ca 13,6 till 13,2 (Sverige 

12,8 till 12,5) 

● Kvinnor och män tävlar ungefär lika mycket 

● Tonåringarna tävlar mer - 18,7 starter jämfört med 16,4 år 2019 

(tydligare i Sthlm än i Sverige) 

● Barnen tävlar något mindre: 6,3 jämfört med 7,1 år 2019 (svag ökning 

i Sverige) 

▪ Anette: Orientering är inte bara tävlande 

 

6. Summering av erfarenheter StOF konventet 

o Identifierade saker vi behöver agera på  

▪ Prisutdelningen 

● Svårt att få pristagarna att komma 

● Kansliet kollar med årets pristagare hur de skulle vilja ha denna 

prisutdelning  

▪ Deltagande 

● Borde man ha det norr om staden några gånger? Norrklubbarna var 

med 

▪ Lokalen 

● Fungerade bra 

▪ Fika 
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● Ha fika på samma tid? 

▪ MTB-O 

● Joakim och Anders har några punkt dom kommer följa upp 

o Arrangemangsgruppen 

▪ Deltagarna var inte redo att svara på alla frågorna som ställdes, vill gärna att 

ordförande tillfrågas 

▪ Kansliet följer upp frågorna med en enkät 

▪ Svårt att göra långsiktigt tävlingsprogram när SOFT och IOF inte har sina 

datum spikade 

▪ Diskutera vidare samarbete angående utrustning, t.ex. IP Skogen, Stockholms 

Stad 

o Ordförandegruppen 

▪ Material skickat till alla deltagare 

o Ungdomsgruppen 

▪ Många ungdomsledare vittnar om framför allt två utmaningar: att få barn och 

ungdomar ut på tävlingsaktiviteter och att rekrytera ledare som är beredda att 

axla ett ungdomsledaransvar i klubbarna. I båda avseendena är föräldrar en 

nyckelgrupp då det anses vara en stor fördel att locka föräldrar att själva lära 

sig orientera både för att få barnen ut på tävling och för att bli 

ungdomsledare. Stockholm har i övrigt en mycket bra ungdomsverksamhet, 

där vi är unika med vårt breda deltagande på USM där vi satsar lika mycket 

på det sociala som på tävlandet. 

o Kansliet kommer skicka ut en summering från konventet till klubbarna 

 

7. Summering från SOFT Ordförandekonferens 

 

Kort uppsummering från Monica. Material kommer komma från SOFT. 

 

8. Mötesplan 2024 och 2025 

 

Mötesplan för 2025 godkändes. 

 

o Styrelsemöte 9 december (fysiskt) 

o Styrelsemöte  20 januari (fysiskt) 

o Styrelsemöte 17 februari (fysiskt) 

o Årsmöte  10 mars (Kansliet) 

 

9. Avslutning 

 

Monica tackade alla och förklarade mötet avslutat kl. 20:05. 
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Bilaga: StOF kanslirapport nov 2024 

 
Tävlingsverksamhet 

o 2026-programmet växer fram, diskussioner på StOF-konventet samt med Uppland 

och Sörmland har genomförts 

o STHLM elitpris utdelat och ev. förändringar till nästa år diskuteras 

Utskriftsservice 

o Övertag av nyare skrivare planeras med 3-årsavtal; parallella avtal för att säkra 

verksamheten pågår 

o Verksamheten 2024 har gått intäktsmässigt mycket bra, en ökning med ca 30 

procent. Samtidigt har många av de små kunderna försvunnit.  

Mark 

o Ett starkt kritiskt remissvar till Nacka kommun har skickats in angående nya 

föreskrifter för Nackas kommunägda marker 

o Möte med Länsstyrelsen har genomförts där frågan om utbildning och information 

till kommunekologer har lyfts samt att StOF bör vara remissinstans  

HittaUt 

o Ett möjligt HittaUt Nationalstadsparken har diskuterats med Solna kommun och 

Djurgårdsstiftelsen för att uppmärksamma Nationalstadsparken 30 år.  

o HittaUt City och Järva planeras för 2025 (Centrum, Hellas, Sundbyberg (Kista SC)) 

o Hockeyförbundet vill ha hjälp med ett HittaUt vid Hockey-VM maj 2025 

Ungdom och U23 

o Planering för vinterträffar pågår 

o Planering för läger 2025 pågår 

Utbildning 

o Utbildning i banläggning (introduktion) har genomförts med drygt 30 deltagare, flera 

från andra distrikt.  

o Ledarutbildning genomfördes 16 november med ca 20 deltagare.  

o Kursmaterial håller på att tas fram till fortsättnings-kursen i banläggning 

Kansliet 

o Kartbidragsansökan för 2025 på väg att lämnas in, utökad med skolgårdskartor som 

inventeras nu.  

o Kista SC – kort utbildning i SI och Meos genomförd. Aktiviteter pågår för att hjälpa 

till med ungdomsledare, deltagande på tävlingar och föräldrakurser 

o Konventet framgångsrikt genomfört 

o Kansliet deltog på SOFT:s konferenser 15-17 nov (tävling, kartor, ledarutveckling) 

 


